
Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, 

konaného dňa 18. decembra 2020 v obradnej miestnosti obecného úradu . 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: tvorí prílohu zápisnice 

K bodu 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce p. Michal Ušiak, ktorý oboznámil 

poslancov s programom rokovania. Na úvod ospravedlnil poslancov Krištofíka, Dolinku a 

Gabrišovú, ktorí sú v karanténe a nemohli sa zúčastniť zasadnutia 

O návrhu dal starosta poslancom hlasovať : 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

K bodu 2 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

Do návrhovej komisie navrhol : Ing. Jaroslav Beňadik, p. Vladimír Hogaj, p. Miroslav Zigo 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

Za overovateľov zápisnice navrhol p. Dušan Jance , Ing. Jakub Petrovič  

O tomto návrhu dal hlasovať: 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3 

  

Kontrola uznesenia z minulého obecného zastupiteľstva k vyhodnoteniu funkčnosti výdajne 

jedál v priestoroch základnej školy "po zrušení obedov zadarmo". Presúva sa, nakoľko obedy 

zadarmo budú až do 30.6.2021. Na základe podnetu poslanca S.Dolinku bol do miestnej časti 

Briestenné pristavený kontajner a upravený čas verejného osvetlenia. 

 

K bodu 4 

Starosta predložil " Návrh finančného rozpočtu obce Pružina na rok 2021" s výhľadom na roky 

2022,2023  a programového rozpočtu . 

Rozpočet bol zaslaný všetkým poslancom a bol zverejnený.. Kontrolórka obce Ing. Kušnierová 

vypracovala stanovisko k rozpočtu, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 



Starosta zároveň informoval o predložených žiadostiach o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce 

na rok 2021 v zmysle VZN č. 2/2017 a to nasledovne: 

 

TJ Strážov Pružina – požiadavka  4500,- € - 

Rodičovské združenie pri ZŠ Š. Závodníka Pružina – 690,-  plavecký výcvik žiakov 3.ročníka 

Jaskyniarsky klub Strážovské vrchy –  požiadavka 500,- €  

Ľudová Pružinska dolina  -  650,- € 

Obecná rada odporučila tieto dotácie schváliť v požadovanej výške.  

O tomto návrhu rozpočtu dal starosta hlasovať: 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 5 

  
Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu  

 

Hlavná kontrolórka predložila Stanovisko hlavného kontrolóra, v ktorom odporúča rozpočet na 

rok 2021 schváliť . 

 

O tomto návrhu rozpočtu dal starosta hlasovať: 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 6 

  

Návrh Zásad hospodárenia s majetkom obce Pružina  

 

Starosta predložil " Zásady hospodárenia s majetkom obce " súvisiace s platnou legislatívou , poslanci 

nemali pripomienky 

 

Starosta dal o predložených zásadách hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 7 

 

Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Pružina 

 

Starosta predložil " Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce" k tomuto materiálu  nemali 

poslanci pripomienky. 

Starosta dal o predložených zásadách hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 



 

 

K bodu 8 

 
Návrh dodatku č.4/2020 k VZN ktorým sa určuje výška príspevku v škole a školských 

zariadeniach  

Starosta informoval o zmene príspevku na MŠ  z 8,- €  na  10,- € mesačne/1 dieťa ohľadom na 

zvýšené výdavky v MŠ. 

Ďalej dodatok o normatívoch v školských zariadeniach. 

Starosta dal o návrhoch hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 9 

Starosta predložil návrh – Dodatok č. 1 k VZN  č. 4 /2016 o miestnych daniach a poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

Starosta  

-  informoval, že všetky úľavy zostávajú bez zmien, predložil  návrh na zmenu  výšky poplatku 

za vývoz PDO. 

- informoval o potrebe , aby si veľkorozmerové kontajnéry objednávali občania sami , v prípade 

že robia stavebné úpravy, alebo majú väčší objem odpadu, resp. nadrozmerný. Potom by sa 

neevidovali na obec a tak by sa znížila tonáž. 

Ďalej informoval o zmene zamestnanca na zbernom dvore, ktorý by túto prácu vykonával 

zodpovednejšie. 

- Oboznámil, že sa pripravuje od marca  mesačné zvážanie plastov na zberné miesta.  

Starosta  navrhol poplatok za vývoz PDO vo výške  28,- €. Aj napriek navýšeniu poplatkov 

obec dotuje v nemalej výške vývoz PDO, aj vzhľadom na slabé triedenie separovaného zberu 

Poslanci p. Hija a Ing. Petrovič ako členovia komisie ŽP, pripravil podrobný leták na triedenie 

odpadov, ktorý bude doručený do každej domácnosti a uverejnený bude v ročenke. 

 

Starosta dal  o predloženom návrhu " Dodatku č. 1 k VZN  č. 4 /2016  " hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 10 

 

  

Návrh dodatku č.2/2020 k VZN č.2/2016 o nakladaní s odpadmi  

 

Na zbernom  dvore je zber použitých pneumatík a rozložiteľného odpadu. Poslanci nemali k 

tomuto návrhu pripomienky 



 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 11 

Starosta  predložil  „ Návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie „ za rok 2020. 

Návrh na vyradenie majetku dali všetky inventarizačné komisie, ktoré vykonali inventarizáciu 

majetku obce ku dňu 30. 11.2020. Na základe návrhov komisií bol spracovaný návrh na 

vyradenie majetku za celú obec a tento tvorí súčasť zápisnice. 

p. Jance -  navrhol možnosť odkúpenia vyradeného majetku za symbolickú cenu 

 

Starosta dal o Návrhu  na vyradenie majetku na základe inventarizácie hlasovať. 

Hlasovanie : Za 6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 12 

Starosta  predložil  Kúpne zmluvy na vysporiadanie miestnej komunikácie k Veličovcom a p. 

Emilovi Križanovi č. 162 jedná sa o parc. č. KNE č. 1958 a 1961 . Každý vlastník  predáva obci 

za  sumu 1,- €. Kúpne zmluvy tvoria súčasť zápisnice. 

 

Starosta dal o zmluvách  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 13 

 

  

Starosta  predložil   - 

- Zmeny v rozpočte obce Pružina k 18.12..2020 podľa predloženého návrhu  
- Zmeny v rozpočte ZŠ Š. Závodníka Pružina 

Nasledovne : 

a/ preklasifikovanie sumy 4000€ z tovarov a služieb do osobných nákladov 

b/ navýšenie rozpočtu ZŠ a to o sumu 6 072 ,-€ v príjmoch na transfer asistentov učiteľov a vo 

výdavkoch na mzdy a odvody na asistentov učiteľov 

c/ zníženie kapitálových výdavkov ZŠ o 1 700 a na ŠKD zníženie o 900 € a o túto sumu navýšiť 

výdavky na mzdy a odvody pre asistentov učiteľov za mesiac december 2020 z rozpočtu obce 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 



 

K bodu 14 

 

Rôzne  

 

Starosta  predložil  Dohodu o urovnaní parcely s SSC Bratislava ( chodník pri Haviarových ) 

pre majetkové usporiadanie duplicitného vlastníctva  parc. KN C č. 1124/26 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 15 m2  v podiele 1/4. 
 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa 

 

Starosta  predložil   žiadosť o zníženie nájmu z dôvodu Covid -19 Daniel Belavý, Pružina 78, vo 

fitnes centre v KD v Pružine za mesiac október a november 2020 vo výške 60,- € mesačne  

P. Hija sa informoval o platení energií na zdravotnom stredisku. Starosta odpovedal, že všetci, ktorí 

majú nájomné zmluvy si energie platia samostatne. 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

Starosta  predložil  - žiadosť o zvýšenie kapacít MŠ ( jedna žiadosť Katarína Špániková , druhá 

rodičia detí od 3-6) 

Starosta informoval, že v budúcich rokoch  máme menej narodených detí, a detí ktoré žijú  v 

obci,:  

Deti narodené v roku 2015  - 14, 2016 - 28, 2017 - 24, 2018 - 21, 2019 - 22, 2020 - 14 a zatiaľ  

by bola kapacita vyhovujúca, ale aj napriek tomu sa poslanci v priebehu mesiaca marec stretnú 

v ZŠ k možnosti zriadenia triedy v ZŠ. 

p. Zigo sa pýtal, ako je zabezpečené nakupovanie uniforiem pre DHZ , starosta informovala že 

na to dostávajú dotáciu od DPO SR 

 

p. Jance - osvetlenie prechodov pre chodcov -  starosta informoval, že sa zabezpečuje 

dodávateľský 

- informoval sa o zabezpečení zimnej údržby ciest a chodníkov. - Budú zabezpečovať ako 

každoročne SZZ a p. Apoleníková. Údržbu chodníkov zabezpečí obec vlastným pracovníkom. 

 

 p. Hija odtoková vody na ihrisku pri ZŠ - starosta informoval, že sú potrhané siete. V jarných 

mesiacoch sa vykoná oprava, budú sa montovať nové kamery v obci , jedna by sa dala aj na 

ihrisko. 

 

 



Všetky  nájomné zmluvy zostávajú nezmenené. 

 

Starosta -  poďakoval za celoročnú prácu poslancom obce a všetkým zamestnancom obecného 

úradu. 

 

Návrh na uznesenie predložil Ing. Jaroslav Beňadik. 

Starosta dal o predloženom návrhu  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial všetkým príjemné prežitie 

vianočných sviatkov a rokovanie OZ ukončil.  

 

Zapísala: Ida Kardošová 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Jakub Petrovič  

       p. Dušan Jance 

 

 

                                                                                                               Michal  U š i a k  

                                                                                                                  Starosta obce 

 

 

 


